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MESTNA OBČINA LJUBLJANA                                                                             9. seje MS                                                                           

MESTNI SVET                                                                                                             k 2. točki 

- TU – 

 

 

ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam županu ter 

pristojnim službam sledeče svetniško vprašanje: 

 

 

 

V stanovanjski soseski Fuţine je MOL prodala zelenico, ki je desetletja sluţila kot mestni park. 

Parcela meri okoli 4000 kvadratnih metrov in MOL naj bi zelenico prodala zato, “ker jo mesto ne 

potrebuje”. Stanovalci se na nas obračajo z ogorčenostjo, ker so izvedeli, da se bo na tem mestu 

gradila nova trgovina z ustreznim parkiriščem.   

 

Zato sprašujem Ţupana: 

 

 Od kdaj mesto ne potrebuje več zelenih površin in koliko je še takih na območju MOL, 

ki so predvidena za odprodajo? 

 Sprašujem vas tudi, kaj se bo tam gradilo in kdo bo gradil ?   

 

 

Vnaprej hvala za odgovore. 

 

 

 

 

 

                                                                                               Mestna svetnica, 

                                                                                          Zofija Mazej Kukovič 

 

 

 


